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Zápis  

  Z Členské schůze SKPK HK konané dne 4.října 2021 v kuželně v Malšovicích. 

 

  Seznam přítomných členů na CS - viz příloha 

Program: 

Členskou schůzi zahájil místopředseda SKPK HK Martin Šolc, který byl Výkonným 

výborem pověřený k vedení schůze. Na úvod přítomní minutou ticha uctili památku 

dlouholetého člena VV pana Václava Veldy, který zemřel 16.9.2021 ve věku 83 let. 

p. Šolc konstatoval, že je přítomno 18 řádných členů z celkového počtu 23 řádných 

členů klubu. Členská schůze byla tedy usnášeníschopná. – seznam přítomných je přílohou 

zápisu. Byl schválen program Členské schůze bez doplnění nad rámec pozvánky. Byli 

schváleni zapisovatelé pan Vágner a pan Němeček, ověřovatelé zápisu paní Fialová a pan 

Víšek. 

Předseda přednesl zprávu o činnosti  klubu v roce 2020 a části roku 2021 a informoval 

o aktuálním stavu členské základny k 1.10.2021.  

Paní Fialová informovala o výsledku hospodaření klubu za rok 2020 včetně vyčíslení 

hodnoty majetku klubu k 31.12.2020. 

VV seznámil přítomné se zprávou Kontrolní a revizní komise k datu 31.12.2020. 

Pan Víšek přednesl zprávu o plánované činnosti na rok 2021. 

V dalším bodu programu pan Víšek podal informaci o provozu kuželny v roce 2020, 

stavu v oblasti odpracovaných hodin a upozornil na nový rozpis brigád. Byla diskutována 

činnost členů při plnění úkolů dozoru na kuželně. V souvislosti s tím byli členové znovu 

upozorněni na řádné vyplňování příjmových dokladů a zpracování výsledků z HALK (návod 

na ploše PC v kuželně). 

Dále byli členové klubu seznámeni s nutností předkládat účetní doklady k proplacení 

vždy v daném účetním roce, resp. po předchozí dohodě s hospodářem nejpozději do 5.dne 

roku následujícího. 

Přítomní byli vyzváni, aby se přihlásili zájemci o doplnění VV na počet 7 osob. Zájem 

projevili členové Martin Holý a Ladislav Beránek. Vzhledem k tomu, že se nikdo další 

nepřihlásil, bylo o novém složení VV hlasováno jako o celku. Složení VV bylo schváleno 

v poměru 16:2, nikdo se nezdržel hlasování. 

http://www.ks.vc/skp_kuzelky/Zapisy/prezencka-8-2-2009.jpg
http://www.ks.vc/skp_kuzelky/Zapisy/ZpravaocinnostiSKPKuzelkyzarok2009.pdf


Diskuse: 

Na žádost paní Hübelbauerové zajistí VV formou vylepení do sešitu příjmů informaci o 

trénování mládeže z jiných klubů a o formě úhrady. 

Byla projednána možnost účasti našich členů na MAD 2021. 

Členové klubu byli upozorněni na nutnost dodržování protiepidemiologických patření 

v souladu s metodikou vydanou ČKA. 

Byla projednána forma zajistění MČR železničářů ve dnech 9. a 10. listopadu 2021. 

Zásadní body diskuse a její závěry jsou zapracovány v usnesení, které bylo členskou schůzí 

jednohlasně schváleno.  

                                       Ing. Jiří VÁGNER  v.r. 

Zapsal: 

J. Němeček v.r.      předseda SKP Kuželky HK 
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P. Fialová v.r.       P. Víšek v.r. 


